
باشـگاه پرسـپولیس ایـن روزهـا بـا انجـام چنـد کار مهـم قـدم 

بزرگـی به سـمت حـل و فصـل مشـکلات موجـود برداشـت و 

حـالا امـور در سـرزمین سـرخ ها بـا نظم بیشـتری پیـش می رود 

و به نظـر می رسـد از آن آشـفتگی و به هم ریختگـی کـه در دوره 

چنـد مدیـر قبلـی در باشـگاه وجـود داشـت خبـری نیسـت. 

درحالی کـه سـرخ ها بـا خریـد مهـدی ترابـی، پرداخـت بخـش 

قابـل توجهـی از بدهـی ماریـو بودیمیـر و همچنیـن واریـز 10 

درصـد از قـرارداد بازیکنـان و اعضـای کادرفنـی روز خـوش 

خبـری را سـپری می کننـد امـا خبـر صادرشـدن رای شـکایت 

باشـگاه شـهرخودرو از پرسپولیسـی ها بابـت بدهـی 8 میلیـارد 

تومانـی و فرصـت 48 سـاعته بـرای تسـویه ایـن مبلغ، بـار دیگر 

نگرانی هایـی بـرای هـواداران ایـن تیـم ایجاد کرد و آنهـا از بابت 

تهدیـد باشـگاه مشـهدی بـرای شـکایت بـه کمیتـه انضباطـی 

AFC دچـار تـرس و اسـترس شـدند. 

در کنار موضوع شـهرخودرو، موضوع پرونده بودیمیر و شـرایط 

پرداخـت مابقـی طلـب ایـن بازیکن، موضوع شـکایت از شـجاع 

خلیـل زاده در کمیتـه تعییـن  وضعیـت و همچنیـن شـکایت 

النصری هـا بـه دادگاه CAS مـواردی بـود کـه سـرخ ها به لحـاظ 

حقوقـی بـا آن درگیـر هسـتند و »فرهیختـگان« ایـن پرونده ها را 

مورد پیگیری قرار داد و امیر ساعدوکیل، مشاور حقوقی باشگاه 

نیـز درخصـوص ایـن پرونده هـا صحبت هایـی را مطـرح کرد. 

 وکیل: مشهدی ها خبر ندارند، پرونده را 

به استیناف برده ایم!

باشـگاه مشـهدی شهرخودرو دیروز با انتشار نامه ای در فضای 

مجـازی و رسـانه ها، نسـبت بـه بدهـی حـدودا 8 میلیـاردی 

سـرخ ها واکنش نشـان دادند و با اسـتناد به حکمی که کمیته 

 تعییـن وضعیـت صـادر کـرده، خواهـان پرداخـت ایـن مبلـغ تا 

48 سـاعت بعـد شـدند و البتـه در انتهـای نامـه نیـز متذکـر 

شـده اند کـه درصـورت عدم توجـه مدیـران پرسـپولیس، ایـن 

پرونـده را بـه کنفدراسـیون فوتبـال آسـیا می برنـد. 

امیـر سـاعدوکیل کـه ایـن روزهـا به عنـوان مشـاور حقوقـی 

باشـگاه مشـغول بـه فعالیـت اسـت و پرونده هـای ایـن تیـم را 

مدیریـت می کنـد درخصـوص ایـن ادعای شـهرخودرویی ها به 

»فرهیختـگان« گفـت: »اینکـه بـرای باشـگاه مهلت 48 سـاعته 

لحـاظ کرده انـد به لحـاظ قانونـی انجام پذیـر اسـت و هـرگاه 

حکـم نهایـی در یـک مرجـع قضایـی صـادر می شـود، شـاکی 

پرونـده می توانـد فرصـت 48 سـاعته ای بـرای انجـام این حکم 

بـه طـرف دیگـر پرونـده بدهد.« 

او ادامـه داد: »البتـه درخصـوص ایـن پرونـده بایـد بگویـم کـه 

مـا پنجشـنبه بـه رایـی کـه کمیتـه تعییـن وضعیت صـادر کرده 

بـود اعتـراض کردیـم و ایـن پرونـده را به اسـتیناف کشـاندیم تا 

در ایـن مرجـع بـه پرونـده رسـیدگی شـود. البته ایـن احتمال را 

می دهـم کـه مدیـران محتـرم شـهرخودرو از بـردن ایـن پرونـده 

بـه اسـتیناف توسـط باشـگاه پرسـپولیس بی خبـر هسـتند و 

دلیـل ادعـای آنهـا بـرای اعطـای فرصت 48 سـاعته به باشـگاه 

پرسـپولیس هـم همیـن موضـوع بوده اسـت.« 

 روند عجیب و غریب پرونده شجاع 

خلیل زاده

بـا نزدیـک شـدن بـه نیم فصـل رقابت هـای لیـگ برتـر، هنـوز 

تکلیـف پرونـده شـجاع خلیـل زاده بـا باشـگاه پرسـپولیس و 

ادعـای ایـن باشـگاه درخصوص غیرقانونی بودن فسـخ شـجاع 

خلیـل زاده مشـخص نشـده اسـت و ایـن پرونـده در پله هـای 

فدراسـیون بـالا و پاییـن می شـود، بـدون اینکه مشـخص شـود 

چـه زمانـی قـرار اسـت درخصوص این پرونده رایی صادر شـود. 

بعـد از اینکـه کمیتـه تعییـن وضعیـت خـودش را از رسـیدگی 

بـه پرونـده شـجاع خلیـل زاده خـارج و اعـلام کرد کـه صلاحیت 

رسیدگی به این پرونده را ندارد، این پرونده به کمیته استیناف 

بـرده شـد. امـا جالب تـر اینکه اسـتیناف رای تعییـن وضعیت را 

قبـول نکـرد و بـار دیگر این پرونده را به تعیین وضعیت برگرداند 

تـا ایـن پرونـده را بررسـی کـرده و رای صادر کند. 

حالا هم این پرونده در کمیته تعیین وضعیت قرار دارد و دیروز 

در اخبار شـنیده شـد که از باشـگاه پرسـپولیس برای موضوع 

پرونده شـجاع خلیل زاده لایحه جدید خواسـته اند. نکته جالب 

اینکه از باشـگاه پرسـپولیس خبر می رسـد که این درخواسـت 

کمیتـه تعییـن وضعیـت به صـورت غیررسـمی مطـرح شـده و 

عجیب تر اینکه پروسـه بازگشـت پرونده از اسـتیناف به تعیین 

وضعیت نیز به صورت رسـمی به اطلاع باشـگاه نرسـیده اسـت. 

امیرسـاعد وکیـل درخصـوص ایـن پرونـده بـه »فرهیختـگان« 

گفـت: »ظاهـرا بـرای ایـن پرونـده در کمیتـه تعییـن وضعیـت 

تقاضـای لایحـه شـده اسـت. ایـن درسـت اسـت که مـا پیش از 

ایـن بـرای همین کمیته و اسـتیناف لایحـه داده بودیم اما روال 

رسـیدگی به این پرونده به شـکلی اسـت که مجددا درخواسـت 

لایحـه صـورت بگیـرد تـا اگر اطلاعات یا مـدارک جدیدی وجود 

دارد بـه پرونـده اضافه شـود.« 

او ادامـه داد: »واقعیـت ایـن اسـت کـه نمی دانیـم قـرار اسـت 

چـه اتفاقـی بـرای ایـن پرونـده بیفتـد و تکلیـف آن چـه زمانـی 

روشـن می شـود امـا چیـزی کـه تصـور مـن اسـت، ایـن پرونـده 

بـه زودی بین المللـی  شـده و در یـک مرجـع قضایـی خارجـی 

مطـرح می شـود.« 

 وکیل بودیمیر منتظر عکس العمل بعدی باشگاه

ماریـو بودیمیـر یکـی از جدی تریـن خطرهایـی بـود کـه طـی 

ماه های اخیر و بعد از بسته شـدن پرونده برانکو و دسـتیارانش، 

سـرخ ها را تهدیـد می کـرد. امـا بـا حضـور مجیـد صـدری در 

هیات مدیـره سـرخ ها و ارتباطـات خوبـی کـه او بـا شـرکت ها و 

ارگان هـای مختلـف دارد، باعث شـد که پرسپولیسـی ها خیلی 

زود بتواننـد بخـش قابـل توجهـی از مطالبـات ایـن بازیکـن 

کـروات را پرداخـت کـرده و تـا حـدودی از بـروز خطـر جـدی 

جلوگیـری کننـد. 

مدیـران سـرخ کـه می دانسـتند بسـته شـدن پنجـره نقـل و 

انتقالاتـی باشـگاه در ایـن شـرایط کـه باشـگاه نیازمنـد تقویت 

اسـت چه هجمه ای را به سـمت باشـگاه سـرازیر می کند و تا چه 

انـدازه می توانـد آنهـا را در بحـران فـرو ببـرد، از تمـام توان خود 

بـرای جلوگیـری از بسـته شـدن پنجـره نقـل و انتقالاتی شـان 

اسـتفاده کردنـد و توانسـتند بـا نشـان دادن حسـن نیـت خـود 

بـه وکیـل بودیمیـر، رونـد پرداخـت کامـل ایـن مبلـغ را عقـب 

بیندازند. 

امـا اینکـه چه زمانی قرار اسـت مبلغ بعدی به حسـاب بودیمیر 

واریـز شـود و اصـلا اینکـه آیـا هنـوز خطـری سـرخ ها را تهدیـد 

می کنـد یـا نـه موضوعـی بـود کـه بـا امیرسـاعد وکیـل مطـرح 

کردیـم. او در ایـن بـاره بـه »فرهیختـگان« گفت: »تـا این لحظه 

کـه بـا شـما صحبت می کنم اطلاعی نداریم کـه وکیل بودیمیر 

بـه فیفـا نامـه ای زده کـه رونـد پرداختی هـا بـه چـه شـکل بوده 

یـا نـه. امـا چیزی که مسـلم اسـت اگـر اقدامی انجام شـده بود 

قطعا فیفا به ما ایمیل می زد و باشـگاه را از آن با خبر می کرد.« 

او ادامـه داد: »بـا فـرض اینکـه وکیـل بودیمیـر به فیفـا نامه زده 

اسـت، بـاز هـم این موضوع بـه کمیته انضباطـی فیفا می رود و 

جلسـه ای بـرای آن برگـزار می شـود و بـا توجـه به اقدام باشـگاه 

بـرای پرداخـت بخشـی از مطالبات ایـن بازیکن، زمان جدیدی 

برای تسـویه حسـاب درنظر گرفته می شـود.«

وکیـل افـزود: »مـن پیش از اینکه مهلـت پرداخت که 31 ژانویه 

بود سـر برسـد در صفحه شـخصی ام اطلاع رسانی کردم و گفتم 

کـه حتـی اگـر ایـن مبلـغ در این بـازه زمانی پرداخت نشـود باز 

هـم پنجره مـان بسـته نمی شـود و بـا توجـه بـه اینکـه پرونـده از 

CAS بـه کمیتـه انضباطـی فیفـا برگشـته بـود، زمـان جدیدی 

در اختیـار باشـگاه پرسـپولیس قـرار می گیـرد تـا ایـن بدهـی 

پرداخـت شـود. اما متاسـفانه برخی افـراد مغرضانه درخصوص 

این پرونده صحبت می کردند و باعث شده بودند که هواداران 

باشـگاه دچار نگرانی شـوند.« 

 پرونده النصر و خطر غرامت بزرگ 

در کمین باشگاه!

بعـد از اینکه پرسپولیسـی ها با رسـیدگی خـارج از نوبت پرونده 

شـکایت النصـر در دادگاه CAS مخالفـت کردنـد، ایـن تیـم 

توانسـت بدون دغدغه در فینال لیگ قهرمانان آسـیا به میدان 

بـرود. امـا ایـن اتفاق باعث نشـده که این پرونـده در این دادگاه 

بسـته شـود و به نظـر می رسـد سـرخ ها بـه زودی بایـد لایحـه 

دفاعـی جدیـدی را بـرای ایـن پرونده آمـاده کنند. 

امـا اینکـه بـا توجـه بـه انجـام رقابت فینـال لیگ قهرمانان آسـیا، 

ایـن پیگیـری پرونـده چه کمکی می تواند به باشـگاه عربسـتانی 

بکند، موضوعی است که شاید برای هواداران پرسپولیس جالب 

باشـد. در این خصوص شـنیده می شـود که اگر پرسپولیسـی ها 

نتواننـد رای CAS را به نفـع خودشـان کننـد، غرامتـی سـنگین 

انتظار این باشـگاه را می کشـد. 

النصری هـا هم حالا با اسـتخدام 4 وکیـل خبره به دنبال پیروزی 

در این پرونده و دریافت این غرامت هستند. این جریمه به دلیل 

ضررهایـی اسـت کـه ایـن تیـم از بابـت هزینـه اسـکان، ترانسـفر 

و عدم حضـور در فینـال و دریافـت پاداش هـای مربـوط بـه ایـن 

مرحله متحمل شده و می تواند خطرات زیادی را متوجه باشگاه 

پرسپولیس کند. 

وکیل باشـگاه در این خصوص به »فرهیختگان« گفت: »من فکر 

می کنم در پرونده النصر تا حدودی برخی از دوستان کم لطفی 

کردنـد. چـون ایـن پرونـده بسـیار مهـم و حیاتـی بـود و کسـی به 

اندازه اهمیتش به آن بها نداد. ما حتی تا شـب قبل از بازی هم 

ایـن بیـم را داشـتیم کـه با یک نامه دیدار فینـال را عقب بیندازند 

ولی خداراشـکر با دفاعیات ما این مشـکل ختم به خیر شـد.« 

او خاطرنشـان کـرد: »بـه زودی بایـد بـرای این پرونـده از خودمان 

دفـاع کنیـم و مشـغول تهیـه لایحـه قـوی و بی نقـص باشـگاه 

هسـتیم و امیدواریـم کـه مثـل چنـد مرحلـه قبـل، ایـن بـار هم از 

ایـن پرونـده سـربلند خارج شـویم و یک پیروزی حقوقـی بزرگ را 

در CAS برجـای بگذاریـم.« 

 پرونده آل کثیر به  CAS نمی رفت 

محرومیتش تشدید می شد

پرونـده عیسـی آل کثیـر هـم همچنان در دیـوان عدالت ورزش 

در جریـان اسـت و بـا اینکـه حـدود کمتـر از 2 مـاه تـا پایـان 

محرومیـت او باقی مانـده امـا هنـوز دادگاه این پرونده تشـکیل 

نشـده و حکمـی صـادر نشـده اسـت. 

درخصـوص ایـن پرونـده شـنیده می شـود کـه احتمـالا حکـم 

ایـن بازیکـن حـدود 2 تـا 3 مـاه دیگـر صـادر شـود و در آن زمان 

محرومیـت آل کثیـر بـه پایان رسـیده اسـت. اما از گوشـه و کنار 

 CAS شـنیده می شـود کـه اگـر سـرخ ها بـه ایـن پرونـده در

معتـرض نمی شـدند، به دلیـل حضـور ایـن بازیکـن در اردوی 

شـب قبـل از یکـی از بازی هـای پرسـپولیس، این امـکان وجود 

داشـت کـه محرومیـت آل کثیر تشـدید شـود و پرسپولیسـی ها 

بـا بـردن ایـن پرونـده به دیوان عدالـت ورزش، از این محرومیت 

بیشـتر جلوگیـری کردند. 

گفت وگو با سرمربی و ملی پوش تیم تالوی دانشگاه آزاد اسلامی

صادقی: با دل و جان 
برای دانشگاه آزاد تلاش کردیم
کیانی: به خاطر تیمم با آسیب دیدگی جنگیدم، پشیمان نیستم
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شماره مسلسل ۳۹۹1
دوشنبه ۲۰ بهمن 1۳۹۹

۲۵ جمادی الثانی 1۴۴۲  
۸ فوریه ۲۰۲1 

شماره ۳۲۵۳

قلعه نویی: لیاقت فوتبال ما این نیست، یکی بیاید نجاتش بدهد

به پرسپولیس فعلا فکر نمی کنم

خودمان توقعات را  از گل گهر بالا بردیم 

می توانیم سیرجان را پایتخت فوتبال ایران کنیم

 درباره استقلال 
حرف نمی زنم 

گزارش »فرهیختگان« از پرونده های حقوقی پرسپولیس؛ خطر النصر همچنان وجود دارد!

ونده را به استیناف برده ایم و خبر ندارد، پر وکیل باشگاه: شهرخودر
پرونده خلیل زاده به زودی در یک مرجع قضایی خارجی بررسی می شود

سخنگوی شهرخودرو: مجبوریم پرونده را به AFC ببریم

بدهی پرسپولیس بابت رضایتنامه 
گل محمدی و سرلک است

آرش محمدی
  روزنامه نگار

دیـروز در خبرهـا داشـتیم کـه باشـگاه شـهرخودرو بـا شـکایت از باشـگاه پرسـپولیس به دلیـل عـدم پرداخت مطالباتش ازسـوی 

 ایـن باشـگاه توانسـته حکـم نهایـی را از کمیتـه تعییـن وضعیـت دریافـت کنـد و حـالا بـرای سرخپوشـان تهرانـی ضرب الاجـل 

48 سـاعته تعییـن کـرده کـه ایـن بدهـی را پرداخـت کننـد و در غیـر این صـورت این پرونـده را در کمیته انضباطی کنفدراسـیون 

فوتبال آسـیا بازگشـایی می کند. 

بـه همیـن منظـور بـا جـواد طاری بخـش، سـخنگوی شـهرخودرو تمـاس گرفتیـم تـا از موضـوع ایـن پرونـده باخبـر شـویم. او بـه 

خبرنـگار »فرهیختـگان« گفـت: »چندمـاه اسـت بـرای دریافـت مطالبـات خـود از این باشـگاه صبـر کرده ایم و تنها وعـده و وعید 

شـنیدیم. بـه همیـن دلیـل ناگزیـر ایـن پرونـده را در کمیتـه تعییـن وضعیـت فدراسـیون فوتبـال مطـرح کردیـم تـا بتوانیم حق و 

حقـوق خـود را دریافـت کنیـم. حـالا هـم ایـن حکم صادر شـده و ما برای باشـگاه پرسـپولیس 48 سـاعت هم مهلت قائل شـدیم 

تـا نسـبت به تسـویه ایـن بدهـی اقـدام کنـد و بعـد از آن ناچاریم پرونده را به کمیته انضباطی کنفدراسـیون فوتبال آسـیا ببریم.« 

او ادامـه داد: »ایـن مبلـغ مربـوط می شـود بـه پولی کـه از بابت صدور رضایتنامه یحیی گل محمدی و میلاد سـرلک باید پرداخت 

می شـد و البته جریمه دیرکرد آن نیز لحاظ شـده اسـت. در این مدت تنها پولی که باشـگاه پرسـپولیس به شـهرخودرو پرداخت 

کرده، همان 1/5 میلیاردی است که در زمان صدور رضایتنامه یحیی گل محمدی ازسوی محمدحسن انصاری فرد، مدیرعامل 

وقت باشـگاه پرداخت شـده اسـت و از آن زمان به بعد پرسپولیسـی ها پرداختی ای به ما نداشـته اند.« 

سخنگوی شهرخودرو در گفت وگو با »فرهیختگان«: مجبوریم پرونده را به AFC ببریم

بدهی پرسپولیس بابت رضایتنامه گل محمدی و سرلک است


